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Sesja w Pińczowie z marszałkiem

Życzeniami z okazji Dnia Samorządu Terytorialnego rozpoczął swoje wystąpienie Adam
Jarubas – Marszałek Województwa Świętokrzyskiego, który na zaproszenie władz miasta,
uczestniczył w obradach Rady Miejskiej w Pińczowie. Marszałek omówił wykorzystanie
pieniędzy unijnych w Województwie Świętokrzyskim, przedstawił projekty Gminy Pińczów,
które mają szansę dofinansowania ze środków unijnych, odpowiadał również na pytania
radnych. „Pińczów ma swój klimat, swoją specyfikę.” – powiedział Marszałek – „Ma prawo
żądać, aby być widzianym.” Służyć temu mają inwestycje realizowane dzięki
współfinansowaniu ze środków unijnych. „Fiszki, które gminy złożyły w połowie 2007 roku
do Regionalnego Programu Operacyjnego pokazały, które projekty są dla gmin
najważniejsze. Aktualnie podpisywane są preumowy, również z Gminą Pińczów, które
stanowią promesę, gwarancję na realizację tych projektów po złożeniu kompletnej
dokumentacji.” – powiedział Adam Jarubas. W tym roku Gmina Pińczów podpisała dwie
preumowy: na kompleksowe zwodociągowanie Gminy Pińczów oraz przebudowę ul.
Republiki Pińczowskiej. Jak zapewnił Marszałek, w czerwcu podpisana zostanie kolejna – na
przebudowę i modernizację Pińczowskiego Samorządowego Centrum Kultury. Duże szanse
na dofinansowanie ma również projekt modernizacji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji,
a podpisanie preumowy nastąpi najprawdopodobniej w sierpniu.  Złożony zostanie również
wniosek do Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na budowę przydomowych oczyszczalni
ścieków. „Pod tym kątem Gmina Pińczów jest niewątpliwie liderem w województwie
świętokrzyskim i jedną z najaktywniejszych gmin.” – powiedział Marszałek. Adam Jarubas
przedstawił również możliwości pozyskiwania środków przez organizacje pozarządowe w
ramach ogłaszanych przez Zarząd Województwa konkursów. W ramach Świętokrzyskiego
Programu Odnowy Wsi dofinansowanie otrzymały: „Utworzenie Chaty Boguckiej – remont i
modernizacja świetlicy” – projekt złożony przez Klub Rozwoju Regionalnego w Bogucicach
oraz „Centrum rekreacyjne – zagospodarowanie placu we wsi Mozgawa” – projekt Fundacji
„Ekorozwój Ponidzia”. Wnioski, napisane zostały przy współpracy z Urzędem Miejskim w
Pińczowie i otrzymały dofinansowanie w maksymalnej wysokości 20 000 zł, co stanowi 80%
całkowitych wydatków kwalifikowanych. Dotację ze środków PFRON, w wysokości 4800 zł,
otrzymało Stowarzyszenie Pomocy Dzieciom Niepełnosprawnym „Świetlik” z Pińczowa na
projekt pod nazwą „Pomoc rodzinom dzieci niepełnosprawnych w przezwyciężeniu trudności
życiowych.” Miłą wiadomość przekazał Marszałek także dla Aeroklubu Regionalnego w
Pińczowie. „Ogłosiliśmy wyniki konkursu w ramach Programu Rozwoju Kultury Fizycznej i
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Sportu, w ramach którego Aeroklub otrzymał dofinansowanie do swojego projektu. Jest to
najprężniejszy aeroklub w regionie.” – podkreślił Marszałek. W dalszej części Marszałek
odniósł się do pytań zadanych przez radnych.


